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Abstract (en)
The automatic machine has a housing (1), the cover (2) of which is blocked by a pawl (5) in the closing position. Coins are inserted through a slot
(10), are tested by an electronic coin tester (9) and finally pass into a collecting container (35), an electric motor at the same time pushing out
one item of the products offered. For the maintenance of the automatic machine, for example the refilling of the products and the gathering of the
collected coins, the service engineer pushes a card (41) having a data carrier into a slot (40), and contact tongues (44) read off the data on the
card and store them in a memory (51) via a computer (50). Subsequently, particulars relating to the amount collected and to the operation of the
automatic machine are transmitted to the data carrier of the card (41) and the cover (2) is released, so that the automatic machine can be serviced.
The automatic machine is easy to service and is user-friendly and affords advantages in terms of management. <IMAGE>

Abstract (de)
Der Automat hat ein Gehäuse (1), dessen Deckel (2) in der Schliessstellung durch eine Klinke (5) gesperrt ist. Münzen werden durch einen Schlitz
(10) eingegeben, durch einen elektronischen Münzenprüfer (9) geprüft und gelangen schliesslich in einen Sammelbehälter (35), wobei gleichzeitig
ein Elektromotor ein Stück der angebotenen Produkte ausschiebt. Zum Warten des Automaten, z.B. Nachfüllen der Produkte und Einsammeln der
kassierten Münzen schiebt die Bedienungsperson eine Karte (41) mit einem Datenträger in einen Schlitz (40), Kontaktzungen (44) lesen die Daten
der Karte ab und speichern sie über einen Rechner (50) in einem Speicher (51). Anschliessend werden Angaben über den kassierten Betrag und
den Betrieb des Automaten auf den Datenträger der Karte (41) übertragen und der Deckel (2) entsperrt, so dass der Automat bedient werden kann.
Der Automat ist bedienungs- und benützerfreundlich und bringt für die Bewirtschaftung Vorteile. <IMAGE>
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